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EU: Můžete mi někdo říct, co to zas ODS a její vocásci KDU a TOPka blábolí za nesmysly?!
Džihád čili “náboženská povinnost muslimů usilovat o rozšiřování islámu ve vlastním srdci i ve světě”
a to jakoukoliv formou, obvykle (bohužel) ozbrojenou, a tudíž terorismus je naprosto běžná součást
islámu, bez níž by islám nebyl islám. Nebo jako myslíte, že budou u Vás na dveře klepat jako Svědci
Jehovovi a Vy jim prostě řeknete “Díky, nemám zájem”? 

O čem to blábolíte?! Ti muslimové včera zabíjeli lidi ve jménu islámu, pro nic víc. Oblékli se
do bílého, aby byli mučedníky. A šli střílet Víďeňáky, protože “nebyli muslimové” – o nic víc nejde.

Migrace do Evropy je migrací islámskou. Už na Balkáně se to vymklo kontrole, když v Bosně vlají
vlajky Islámského státu. Když 50 muslimů znesvětí kostel ve Vídni, veřejnoprávní media o tom mlčí!
(natož – žel Bohu a nám všem – např. i Maltézští rytíři, co mají v heslu „Tuitio Fidei et Obsequium
Pauperum“ – tzn. „Ochrana víry a služba trpícím“).

Už i Macron začal mluvit o “islámském radikalismu”, ale pořád nepojmenoval problém –
islám. Oni zcela regulérně bojují proti naší víře (nebo i bezvěrství, jak kdo chce…), proti našemu
způsobu života, protože je to jejich posláním. Tak je to psáno ve Svaté knize. V Koránu.

Není žádný dvojí či trojí islám. Islám zlý a islám dobrý, případně islám politický. Buď
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vyznáváš a nebo ne. Kdo ne, tak hlava dolů – dřív nebo později. S údivem hledím na lidi, kteří bez
problémů označí za zlo světa Rusa, protože je Rus, ale “hledají viníky” a “neznají motiv”, když
muslim buchne Vídeňáka na ulici jak sele.

Pánové, jak dlouho jste schopni si (a nám!) lhát, kdy po vídeňských ulicích teče naše krev a
kníže Karel Schlafenberg nám káže, že V4 je k migrantům zlá?! Vy jste za to zodpovědni, né že
né! Co na to Maltézští rytíři jako Tomáš Czernin, Děpold Czernin, Tom Cz, Karel
Schwarzenberg, Miloš Vystrčil a vůbec celá ODS – Občanská demokratická strana. Jasně, přijměme
islám a “vše bude cajk”.

Díky, ale asi ne. A jak mne tedy ochráníte Petr Fiala, Marian Jurečka, Markéta Pekarová Adamová a
další, když celý ten problém je “islám nebo nic”? Mám se radši zastřelit?! Nebo prostě vyjednáte
daň džizju a pak už to bude super?! Abych teda nepřekážel tomu ráji, co nám nabízíte… Díky,
dnes slova Miloš Vystrčil úplně stačila. Díky, díky Vám všem!

Škoda, že Vám to nemohu říct osobně, ale nikdy, nikdy jsem neměl takovou chuť promítat Vám
záběry, kdy včera ve Vídni džihádista odstřelil kluka, co se snažil schovat ve výloze, “protože
džihád”. To je islám. Proč to popíráte?!
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